
Møde/dato: Dagsorden SIR Bestyrelsesmøde d.21.09.2021 kl. 19.00-21.00    

Indkaldte: Maria, Lone, Anette, Josephine, Stephanie, Helle, Didde, Susanne, Preben    

Afbud fra:     

Referent: Didde    

Pkt. Beskrivelse Diskussion, handling og beslutning Ansvar 
0. Bestyrelse - Gennemgang af referat fra sidst 

 

Maria/Anette 

1. Hallen og 
Gyngehesten 

Der er møde med gyngehesten og Hallen i morgen 
d.21/9 

Maria 
 
 
 

2 Personale møde Personalet  

o Nyt fra elevskolen,  
o pony status: 15 elevponyer. Billy er blevet udbyttet 

med Nena. Honey er blevet rengående. 3 af 
ponyerne er der ikke part på (Billy, Honey, Chester) 

o Elevskolen: Den er fyldt op 

o Opfølgning ryttermærke: Josephine snakker med 
Helle 

o Nyt fra Privatundervisning, Preben:  

o Folde 

o Baner 

De udendørs baner bliver arbejdet på i mindre grupper. Der er 
også nedsat en gruppe som undersøger hvordan vi kan forbedre 
vores indendørs baner 

o Nyt fra Josephine:  

o Arbejdsgang  

o Medarbejderstatus Vi har et fuldt team nu 

o Covid 19, generelt:  

o Oprydning sekretariatet (Helle):  

Vi har 3 ledige bokse dd. Der er en boks reserveret til den 1 
oktober.  

 

3 Stævner og 
arrangementer 

o Kommende stævner, budget/forventninger.  

o Stævner 2021/2022 

Helle/Lone 
Susanne,  
 



o Se referatet fra sidst. Dog bliver stævnet d. 2-3 

Oktober udsat. 

o Sponsorstævne? 

o Ridelejre 2021 - opfølgning 

 

 
 

4 Regnskab og 
økonomi 

o Pulje fra Nordlys – Investeringsbudget. 
o Bane projekt 
o Regnskab generelt 
o Elevskolens regnskab 
o Styrke og sikre indtjeningen på SIR 

Vi forventer ikke at nå budgettet grundet Covid og kværke . 
 

 

Stephanie/ 
personalet 

5 
 

Cafeteriet  Lone / 
Susanne 

6 Breddeudvalget o Nyt fra Breddeudvalget 
 
 

Anette 
 

7 Gyngehesten o Nyt fra Gyngehesten  
o Plan for kommende aktiviteter 

 
 

Anette 

8 Henvendelse fra 
pensionærer og 
medlemmer 

- Kværkesituationen. 
Vi er kommet ud af karantæne siden d. 20.09.2021. 
Josephine kommunikerer 

- Eventuelle fiberbaner? 

Alle 

9 Diverse  
Frivillig: Det er stadig et stort problem at få frivillige. Vi 
genindfører derfor hjælpertimer fra 2022. Som 
pensionær og partsrytter skal man optjene 20 timer om 
året og som elevrytter skal man optjene 10 timer for at 
kunne stille op til klubstævner. Da vi har en del stævner i 
sidste kvartal i 2021, kan man allerede starte 
opsparingen fra næste stævne 
 
Julefrokost: Dato for julefrokost blev drøftet og vi 
melder ud når vi har aftalt med de andre bestyrelser 
omkring andre jule arrangementer. 

Alle 
 

10 PR - WEB o Elevheste på hjemmesiden – er de sidste kommet på? 
o Susanne laver nyt opslag til FB om opstaldning 
o Vi laver et opslag, særligt til nye medlemmer om hvor 

man kan finde diverse information omkring rideklubben 
– dvs. link til diverse FB grupper. Dette vil blive hængt 
op i den lille ridehal, i elevstalden og i cafeteriet 

 



 
11 
 

Næste møde Punkter til næste møde 
 
 
 

  

Rødt: Nye punkter på dagen 

Grøn: Punkter til næste møde 

Blå: Referat 

 


